
Protokół Nr 32/2021

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki

oraz Promocji i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego

w dniu 9 grudnia 2021 roku 

Posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki oraz Promocji i Rozwoju

Społeczno-Gospodarczego Rady Powiatu  w Lipnie zwołane zostało przez Przewodniczącą

Komisji- Panią Dorotę Łańcucką. 

1. Otwarcie posiedzenia.

Przewodnicząca Komisji D. Łańcucka dokonała otwarcia posiedzenia. Przywitała członków

Komisji.    

2. Stwierdzenie quorum.

Przewodniczący  Komisji  stwierdził,  że  obecnych  jest  5  członków  na  5-osobowy  skład

Komisji,  zatem  podejmowane  decyzje  będą  prawomocne.  (J.  Wadoń  uczestniczył  w

posiedzeniu w trybie zdalnym)

/lista obecności w załączeniu do protokołu/ 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący  Komisji  odczytał  proponowany  porządek  posiedzenia  i  zwrócił  się  do

członków Komisji o uwagi.

Uwag nie było. 

Następujący porządek posiedzenia Komisja przyjęła jednogłośnie:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Stwierdzenie quorum.

3. Przyjęcie porządku posiedzenia.

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.

5. Zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Lipnowskiego na 2022. 

6. Opracowanie planu pracy Komisji na 2022 rok. 

7. Sprawy różne.

8. Zakończenie.

4. Zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Lipnowskiego na 2022 rok.

Przewodnicząca  Komisji  zwróciła  się  do  Pani  B.  Małkiewicz-  Skarbnik  Powiatu-  o

omówienie projektu budżetu powiatu.

Pani B. Małkiewicz -powiedziała, że budżet na rok 2022 jest inny niż dotychczas, ponieważ

jest  on  deficytowy.  Planowane  dochody  to  85 017 583,00  zł,  a  planowane  wydatki  to



95 068 485,00  zł.  Planowane  jest  też  zaciągnięcie  kredytów  na  kwotę  12  mln  zł.  Do

przesłanego radnym projektu budżetu będą jednak autopoprawki. Wiadomo już, że deficyt

zmaleje o 5 100 000,00 zł z uwagi na otrzymaną promesę z Rządowego Funduszu Inwestycji

Lokalnych  na  budowę  szkoły  muzycznej.  Dodała,  że  Opinia  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  dotycząca  projektu  budżetu  jest  pozytywna,  a  RIO  analizowała  projekt

budżetu z deficytem 10 mln zł.  

Pani Skarbnik powiedziała, że będą też autopoprawki do budżetu dotyczące wynagrodzeń.

Wynika  to  ze  zmian  przepisów,  które  podniosły  wynagrodzenia  Starosty,  Wicestarosty

Skarbnika Powiatu. Ponadto wraz z pracownikami nie otrzymał podwyżki Sekretarz Powiatu,

dlatego również jego wynagrodzenie wzrosło z dniem 1 listopada br. 

Pani  B.  Małkiewicz  powiedziała,  że  część  oświatowa  subwencji  ogólnej  to  kwota

23 378 470,00 zł.  Wysokość  przyznanej  subwencji  jest  wyższa  niż  w 2021 roku o  kwotę

610 905,00 zł. 

W 2022 roku z inwestycji oświatowych zaplanowano: dokończenie budowy budynku szkoły

specjalnej-  1 221 538,25 zł,  budowę budynku szkoły  muzycznej  wraz  z  salą  koncertową-

6 176 471,00 zł. Jeśli chodzi o inne wydatki majątkowe to: m.in. dokończenie modernizacji

Izby  Przyjęć  w  szpitalu-  1 433 626,50  zł,  opracowanie  dokumentacji  kosztorysowej  na

potrzeby  modernizacji  oddziału  neurologii  i  oddziału  chirurgii  w  szpitalu-  200 000,00  zł,

zakup  samochodu  dostawczego  na  potrzeby  Zarządu  Dróg  Powiatowych-  100 000,00  zł,

opracowanie  dokumentacji  pod  potrzeby  budowy  budynku  mieszkalno-  usługowego-

70 000,00 zł. 

Pani Skarbnik powiedziała, że zadłużenie na koniec 2022 r. może wynieść 19 165 296,56 zł

oraz wysokość obligacji do wykupu to 2 400 000,00zł. Zadłużenie wynikające z przejętych

zobowiązań po zlikwidowanym SP ZOZ w Lipnie  planuje się w wysokości 6 677 464,00 zł.   

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że w 2022 roku dużo środków jest przeznaczonych na

inwestycje  drogowe.  Cieszy  fakt,  że  planowana  jest  budowa  szkoły  muzycznej  oraz

zakończenie budowy budynku Zespołu Szkół Specjalnych.   

J. Wadoń powiedział, że zdziwiła go taka wysokość planowanego deficytu budżetowego. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że po poprawkach będzie to już tylko 5 mln zł.

J. Wadoń zapytał czy przewidziane jest wsparcie dla jednostek samorządu terytorialnego. 

Pani  B.  Małkiewicz  odpowiedziała,  że  projekt  budżetu  przewiduje  udzielenie  dotacji

gminnym jednostkom samorządowym w wysokości 60 tys. zł.  Chodzi o ochotnicze straże

pożarne.   Natomiast  na  tym  etapie  nie  zaplanowano  innego  wsparcia  dla  gmin.  Innym

elementem, a zarazem nowym jest wprowadzenie do budżetu pomoc dla sołectw. 



 

Autopoprawka będzie dotyczyła 40 000,00 zł na zakup kostki brukowej, ponieważ planowana

jest budowa parkingu przy Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej. 

Więcej uwag nie było.

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu budżetu.

Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  oraz  Promocji  i  Rozwoju  Społeczno-

Gospodarczego w obecności 5 członków na 5-osobowy skład Komisji 4 głosami „za” przy 1

głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu na 2022 rok. 

5. Opracowanie planu pracy Komisji na 2022 rok.

Przewodnicząca  Komisji  przedstawiła  plan  pracy  Komisji  na  2022  rok  i  zwróciła  się  do

członków Komisji o uwagi.

Uwag nie było.

Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  oraz  Promocji  i  Rozwoju  Społeczno-

Gospodarczego w obecności 5 członków na 5-osobowy skład Komisji jednogłośnie przyjęła

plan pracy Komisji na 2022 rok.

/plan pracy w załączeniu do protokołu/

6. Sprawy różne.

Nie było.

7. Zakończenie.

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Dorota Łańcucka zamknęła

posiedzenie  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  oraz  Promocji  i  Rozwoju

Społeczno-Gospodarczego w dniu 9 grudnia 2021 roku.

Protokołowała:

Izabela Pączkowska

Przewodnicząca

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki

oraz Promocji i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego

Dorota Łańcucka


